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Our efuent recycle solutions are integrated to yield optimal benet. For instance, recycle systems are 

combined with speciality water treatment chemical programmes that substantially reduce water discharge 

(for example, cooling tower blowdown); and state-of-the-art efuent treatment plants are integrated with 

zero liquid discharge processes. They are backed by comprehensive operation and maintenance services, 

for high performance continuity. Industries that have installed our efuent treatment, recycle and zero 

liquid discharge systems have gained an excellent payback on their investment through:

• Assured availability of water for process needs as well as low end uses.

• Less requirement of fresh water. Therefore, considerable savings in fresh water costs.

• Additional savings through recovery of valuable by-products for re-use in process.

Pollution and increased demand have made good quality water scarce and expensive, both in terms of 

direct cost of water and the effect of unsuitable water on plant economics and product quality. Meanwhile, 

disposal norms are getting tighter and their enforcement stricter. lon Exchange can help you to effectively 

and economically solve your water scarcity problems by conserving vast volumes of water and protecting 

the environment by reducing discharge ..... while generating substantial savings for you.

Water Recycle... good for your bottom-line  
and good for the environment too

لقد أدى التلوث والطلب المتزايد إلى جعل المياه ذات الجودة العالية نادرة ومكلفة، سواء من حيث التكاليف المباشرة أو تأثير المياه غير 
المناسبة على اقتصاديات النبات وجودة المنتج. وفي الوقت نفسه، يجري تشديد لوائح التخلص من النفايات وتنفيذها بشكل أكثر صرامة. 
يمكن أن تساعدك شركة التبادل الأيوني في حل مشكلات ندرة المياه لديك بكفاءة وبتكلفة زهيدة من خلال الحفاظ على كميات كبيرة من 

المياه وحماية البيئة عن طريق تقليل التصريف. في حين تحقيق وفورات كبيرة بالنسبة لك.

إعادة تدوير المياه... أمر مفيد لإيراداتك النهائية ومفيد للبيئة أيضًا

لقد تم دمج حلول إعادة تدوير النفايات السائلة لتحقيق الفوائد المثلى. على سبيل المثال، ترتبط أنظمة إعادة التدوير ببرامج كيميائية 
متخصصة لمعالجة المياه تقلل بشكل كبير من تصريف المياه )على سبيل المثال، تفجير برج التبريد(، ويتم دمج محطات معالجة النفايات 
السائلة المتطورة مع عمليات تصريف السوائل الصفرية. وهي مدعومة بخدمات تشغيل وصيانة شاملة لاستمرارية الأداء العالي. لقد 
حققت الصناعات التي قامت بتركيب أنظمة معالجة النفايات السائلة وإعادة التدوير وأنظمة تصريف السوائل الصفرية عائدات ممتازة 

على استثماراتها من خلال:

• ضمان توافر المياه لاحتياجات العملية وكذلك الاستخدامات المنخفضة.	

• متطلبات أقل للمياه العذبة. ولذلك، تحقيق وفورات كبيرة في تكاليف المياه العذبة.	

• توفير إضافي من خلال استرداد المنتجات الثانوية القيمة لإعادة استخدامها في العملية.	

الغزل والنسيج

السيارات
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See how our customers have beneted

• Compliance with pollution control regulations and a clean environment through reduced / zero efuent 

discharge.

• A leading fertilizer company in North India has installed a recycling plant - design capacity 128 m3/h. 

Cooling tower blowdown and regenerant waste from the demineralization plant are recycled and 

reused in process.

• Several engineering component manufacturers have installed state-of-the-art membrane systems for 

recovering emulsied oil & water thereby recovering by-product, water & minimizing discharge.

• For a textile major, a 30 MLD sewage recycle plant & 2.4 MLD efuent recycle system have been 

installed as alternate sources of water.

• Leading automobile companies have installed efuent recycle & zero liquid discharge plants for 

total water & environment management as part of brown eld & green eld expansion project.

• A renery in Jamnagar, installed a 48 MLD efuent treatment & recycle plant that is designed to 

contain and treat all internal process/utility waste water and storm/re water, with the objective of  

zero liquid discharge.

• يمكن تحقيق الامتثال لقواعد مكافحة التلوث والحفاظ على بيئة نظيفة من خلال تقليل/ عدم تصريف النفايات السائلة.	

شاهد كيف استفاد عملائنا
• 	 .m3/h 128 قامت إحدى الشركات الرائدة في مجال الأسمدة في شمال الهند بتركيب مصنع لإعادة التدوير - بسعة تصميمية تبلغ

يتم إعادة تدوير وإعادة استخدام مخلفات برج التبريد والنفايات المتجددة الناتجة عن محطة إزالة المعادن في العملية.

• قام العديد من مصنعي المكونات الهندسية بتنفيذ أنظمة أغشية متطورة لاستعادة الزيت والماء المستحلب، وبالتالي استعادة المنتجات 	
الثانوية والمياه وتقليل التدفق.

• بالنسبة لشركة نسيج كبرى، تم تركيب محطة لإعادة تدوير مياه الصرف الصحي بسعة 30 مليون لتر ونظام إعادة تدوير النفايات 	
السائلة بسعة 2.4 مليون لتر كمصادر بديلة للمياه.

• قامت شركات السيارات الرائدة بتركيب محطات إعادة تدوير النفايات السائلة ومحطات تصريف السوائل لإدارة المياه والبيئة بشكل 	
كامل كجزء من مشروع توسيع الحقول البنية والحقول الخضراء.

• قامت إحدى المصفاة في جامناجار بتركيب محطة لمعالجة وإعادة تدوير النفايات السائلة بقدرة 48 مليون لتر، وهي مصممة لاحتواء 	
ومعالجة جميع مياه الصرف الصحي الداخلية/مياه الصرف الصحي ومياه العواصف/الحرائق، بهدف عدم تصريف السوائل.

المصفاة
الاسمنت
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• In keeping with their eco-vision, a premium hotel installed a zero liquid discharge system that 
3 recycles over 800 m/d waste water.

• A speciality paper manufacturing company invested Rs. 300 lakhs to recycle its white water efuent. 

The benets- uninterrupted and good quality water supply of 500 m3/h, recovery of bres worth Rs. 

6.3 lakhs a month and compliance with disposal regulations.

• A multinational cement company in North India installed a complete zero liquid discharge system 

that recovers 85% of the waste water for reuse.

• A synthetic rubber company in Panipat, installed a complete zero liquid discharge plant to meet 

the challenges of availability, cost and quality of water.

• A leading synthetic bre manufacturer in Silvassa has installed a complete zero liquid discharge 

system to meet environmental compliance regulations.

• Leader in the brewery industry have installed a complete zero liquid discharge plant to meet PCB 

compliance & augmented needs of water in various locations.

• Leading FMCG company in Haridwar, installed a complete zero liquid discharge plant.

• وفقاً لرؤيتهم البيئية، قام أحد الفنادق الراقية ببناء نظام تفريغ سائل هوائي يعمل على إعادة تدوير أكثر من m3/d 800 من مياه 	
الصرف الصحي.

• استثمرت شركة متخصصة في تصنيع الورق 300 ألف روبية لإعادة تدوير مياه الصرف الصحي البيضاء. الفوائد - إمدادات مياه 	
غير منقطعة وجيدة النوعية تبلغ m3/h 500 في الساعة، واستعادة الألياف بقيمة روبية. 6.3 ألفاً في الشهر والامتثال للوائح التخلص.

• طورت شركة أسمنت متعددة الجنسيات في شمال الهند نظامًا شاملاً لتصريف السوائل بنسبة صفر يقوم باسترداد %85 من مياه 	
الصرف الصحي لإعادة استخدامها.

• قامت إحدى شركات المطاط الصناعي في بانيبات بتركيب محطة كاملة لتصريف السوائل منعدمة لمعالجة القيود المتعلقة  بتوافر 	
المياه والتكلفة والجودة.

• قامت إحدى مصانع الألياف الاصطناعية الكبرى في سيلفاسا بتطبيق نظام شامل لتفريغ السوائل صفر للامتثال للوائح البيئية.	

• قام القادة في مجال صناعة البيرة بتطوير محطة تفريغ سائلة كاملة للوفاء بتوافق ثنائي الفينيل متعدد الكلور وزيادة احتياجات المياه 	
في مواقع متنوعة.

• قامت إحدى الشركات الرائدة في مجال السلع الاستهلاكية سريعة الحركة في هاريدوار بتركيب محطة كاملة لتصريف السوائل.	

الفندق
المطاط
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• In keeping with their eco-vision, a premium hotel installed a zero liquid discharge system that 
3 recycles over 800 m/d waste water.

• A speciality paper manufacturing company invested Rs. 300 lakhs to recycle its white water efuent. 

The benets- uninterrupted and good quality water supply of 500 m3/h, recovery of bres worth Rs. 

6.3 lakhs a month and compliance with disposal regulations.

• A multinational cement company in North India installed a complete zero liquid discharge system 

that recovers 85% of the waste water for reuse.

• A synthetic rubber company in Panipat, installed a complete zero liquid discharge plant to meet 

the challenges of availability, cost and quality of water.

• A leading synthetic bre manufacturer in Silvassa has installed a complete zero liquid discharge 

system to meet environmental compliance regulations.

• Leader in the brewery industry have installed a complete zero liquid discharge plant to meet PCB 

compliance & augmented needs of water in various locations.

• Leading FMCG company in Haridwar, installed a complete zero liquid discharge plant.

Experience the Gains of Total Water Management

Our recycle solutions integrate physicochemical, biological and membrane separation processes 

for optimum water recovery. They include advanced efuent treatment processes, micro ltration, 

ultra ltration, nano ltration and reverse osmosis systems, membrane bioreactors and advanced 

photochemical oxidation. 
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تجربة مكاسب الإدارة الشاملة للمياه
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Greater water demands, increasing environmental pollution and industrial & municipal waste disposal 

pose crucial challenges that call for an integrated approach of total environment management.

Ion Exchange (India) Ltd. offers a complete portfolio of advanced environmental products, solutions 

and services for industrial, institutions and municipal segments. Technology solutions encompass 

water, liquid, gaseous efuents, solid waste, bio-solids and renewable energy, while services include 

consultancy, turnkey contracting, O&M and BOOT projects.

Our state-of-the-art manufacturing facilities are ISO 9001, ISO 14001 & ISO 45001 certie

Integrated Dye 
Desalting,  
Water Recovery & 
ZLD System

Electrodialysis 
Reversal (EDR)

Multi-Effect 
Evaporator (MEE)

PF/DT Reverse 
Osmosis System

* In association with Rochem Group AG

* In collaboration with
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International Division

Regional and Branch Offices

India - Ankleshwar | Hosur | Patancheru | Rabale | Verna | Wada

Manufacturing Units

Overseas - Bangladesh | Indonesia | Saudi Arabia | UAE

All India Service and Dealer Network

Ion House, Dr. E. Moses Road, Mahalaxmi, 

Mumbai - 400011 | Tel: +91 22 6231 2000

E-mail: ieil@ionexchange.co.in

R-14, T.T.C MIDC, Thane - Belapur Road, Rabale, 

Navi Mumbai - 400 701 | Tel: +91 22 6857 2400

E-mail: export.sales@ionexchange.co.in

Corporate Office

Overseas Offices

Bengaluru | Bhubaneswar | Chandigarh | Chennai

Delhi | Hyderabad | Kolkata | Lucknow  | Vadodara

Vashi | Visakhapatnam    

Bangladesh | Canada | Indonesia | Kenya 

Malaysia | Oman | Portugal | Saudi Arabia | Singapore

South Africa | Sri Lanka | Tanzania | Thailand | UAE | USA    
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ION EXCHANGE (INDIA) LTD.

Greater water demands, increasing environmental pollution and industrial & municipal waste disposal 

pose crucial challenges that call for an integrated approach of total environment management.

Ion Exchange (India) Ltd. offers a complete portfolio of advanced environmental products, solutions 

and services for industrial, institutions and municipal segments. Technology solutions encompass 

water, liquid, gaseous efuents, solid waste, bio-solids and renewable energy, while services include 

consultancy, turnkey contracting, O&M and BOOT projects.

Our state-of-the-art manufacturing facilities are ISO 9001, ISO 14001 & ISO 45001 certie
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ION EXCHANGE (INDIA) LTD.

يعد الطلب المتزايد على المياه، وارتفاع التلوث البيئي، والتخلص من النفايات الصناعية والبلدية من المخاوف الحاسمة التي تتطلب اتباع نهج 
شامل للإدارة البيئية الشاملة.

تقدم شركة التبادل الأيوني )الهند( المحدودة مجموعة كاملة من المنتجات والحلول والخدمات البيئية المتقدمة للقطاعات الصناعية والمؤسسات 
والبلديات. وتعد المياه والنفايات السائلة والغازية السائلة والنفايات الصلبة والمواد الصلبة الحيوية والطاقة المتجددة من بين الحلول التقنية المقدمة، 

في حين تشمل الخدمات الاستشارات والمقاولات الجاهزة ومشاريع التشغيل والصيانة والتمهيد والتشغيل.

مبخر متعدد التأثير 
)MEE(

صبغة متكاملة تحلية المياه 
 واستعادة المياه 

ZLD نظام

Rochem Group AG بالتعاون مع مجموعة *

PF/DT نظام التناضح 
العكسي

عكس الديلزة 
)EDR( بالكهرباء

* بالتعاون مع
ISO 9001، ISO 14001، ISO 45001 مرافق التصنيع الحديثة لدينا حاصلة على شهادات

التبادل الأيوني )الهند( المحدودة
القسم الدولي

R-14، T.T.C MIDC، تهاني - طريق بيلابور، رابالي،نافي مومباي 
- 400 701 | الهاتف: 91+ 22 6857 2400 البريد الإلكتروني: 

export.sales@ionexchange.co.in

المكاتب الخارجية
بنغلاديش | كندا | اندونيسيا | كينياماليزيا | عمان | البرتغال | المملكة العربية 
السعودية | سنغافورةجنوب أفريقيا | سريلانكا | تنزانيا | تايلاند | الإمارات 

العربية المتحدة | الولايات المتحدة الأمريكية

مكتب الشركة
ايون هاوس، طريق دكتور إي موسيس، ماهالاكسمي،،مومباي 

- 400011 | الهاتف: 91+ 22 6231 2000 البريد 
ieil@ionexchange.co.in :الإلكتروني

المكاتب الإقليمية والفرعية
بنجالورو | بوبانشوار | شانديغار | تشينايدلهي | حيدر أباد | كولكاتا | 

لكناو | فادودارافاشي| فيساكاباتنام

وحدات التصنيع
الهند - أنكليشوار | حوصور | باتنشيرو | رابال | فيرنا | وادا في الخارج - بنجلاديش | اندونيسيا | المملكة العربية السعودية | الإمارات العربية المتحدة

شبكة الخدمات والوكلاء في جميع أنحاء الهند


